



SCHOOL OF  
COMPUTING &  
DATA SCIENCE  
The University of Hong Kong

# HKU CDS RECRUITMENT FOR GRADUATE STUDIES (2026)

## INFORMATION

The School of Computing and Data Science of The University of Hong Kong (HKU CDS) invites outstanding undergraduate and master's students with backgrounds in computer science, electronics, automation, statistics, and related fields to apply for admission to its 2026 graduate study program. Established on July 1, 2024, HKU CDS brings together and covers computer science, data science, artificial intelligence, statistics, and actuarial science, fostering interdisciplinary collaboration and cutting-edge research. The School boasts a strong research capacity and distinguished faculty members. Founded in 1911, The University of Hong Kong (HKU) is the oldest tertiary institution in Hong Kong and has long been recognized as a leading international research university. In the 2026 QS World University Rankings, **HKU is ranked 11th globally and 2nd in Asia.** As one of the world's most prestigious universities, HKU provides students with a solid academic foundation and an excellent research environment.



## TIMELINE

Early Round (Ongoing):

August 31, 2025

- MainRound: November 30, 2025
- Clearing Round 1: April 30, 2026
- Clearing Round 2: August 31, 2026

**Successful applicants will be eligible for the following scholarships:**

• **PGS:**

**around 230k HKD per year**

• **HKU-PS:**

**around 420k~440k HKD per year**

• **HKPFS:**

**around 420k~440k HKD per year**

## FOR MORE INFORMATION



<https://www.cds.hku.hk>



[gradappl@cs.hku.hk](mailto:gradappl@cs.hku.hk)



<https://www.cs.hku.hk/programmes/research-based/mphil-phd-admission>





SCHOOL OF  
COMPUTING &  
DATA SCIENCE  
The University of Hong Kong

# 香港大学计算与 数据科学学院 (HKU CDS) 2026研究生招生

## 招生信息

### 香港大学计算与数据科学学院 (HKU CDS)

2026年研究生招生计划诚邀各重点高校的优秀本科生、硕士生申请入学，欢迎计算机、电子、自动化和统计等相关专业背景的同学申请。香港大学计算与数据科学学院于2024年7月1日设立，整合并覆盖计算机科学、数据科学、人工智能、统计与精算等领域，推进多学科交叉与协作研究，科研实力强大，师资力量雄厚。香港大学 (HKU) 创立于1911年，为香港历史最悠久的高等学府，长期保持国际化研究型大学定位，在2026年QS世界大学排名中，**香港大学位列全球第11、亚洲第2**，作为久负盛名的大学之一，香港大学在学术研究方面为学生提供了扎实的基础平台和优秀的科研环境。



## 招生时间线

提前批 (正在进行):  
2025年8月31日

- 主批次: 2025年11月30日
- 清补批一: 2026年4月30日
- 清补批二: 2026年8月31日

## 申请成功者奖学金如下:

- **PGS (研究生奖学金):**  
每年约23万港币
- **HKU-PS (校长奖学金):**  
每年约42~44万港币
- **HKPFS (港府奖学金):**  
每年约42~44万港币

### 联系方式:

<https://www.cds.hku.hk>

[gradappl@cs.hku.hk](mailto:gradappl@cs.hku.hk)

<https://www.cs.hku.hk/programmes/research-based/mphil-phd-admission>

